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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Przeprowadzenia badań dzieci i młodzieży zamieszkałych w Karpaczu umożliwiających 
określenie poziomu herbicydów (glifosat) w organizmie.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu kilka tygodni temu w Urzędzie Miejskim w Karpaczu pojawił się Pan Mar-
cin Bustowski z Federacji Konsumencko-Rolniczej wraz z innymi osobami walczący o zdro-
wą żywność i zdrowie Polaków. Pan Bustowski domaga się utworzenia Agencji  Bezpie-
czeństwa Żywności,  apeluje  o  organizowanie  i  finansowanie  przez  samorządy  badanie
dzieci i młodzieży na zawartość w organizmie glifosatu. Prezydent Jeleniej Góry z budżetu
miasta będzie finansował w 2021 r. dzieciom  takie badania. 

PYTANIA :
 
                 
1.  Czy  przygotuje  Pan  program  zdrowotny  w  formie  uchwały  Rady  Miejskiej  Karpacza
umożliwiający przeprowadzenie w/w badań ?

2.  W  jaki  inny  sposób  niż  poprzez  program  zdrowotny,  budżet  obywatelski  sfinansuje  Pan  z
budżetu miasta Karpacza przeprowadzenie w/w badań ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


